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朝陽科技大學
092學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	1854
	Course Number
	1854

	授課教師
	陳瓊娟
	instructor
	CHEN,CHIUNG CHIUEN

	中文課名
	英語聽力練習(二)
	Course Name
	English Listening Practice (II)

	開課單位
	應用外語系(四日)三A
	Department
	

	修習別
	必修
	Required/Elective
	Required

	學分數
	0
	Credits
	0

	課程目標
	此課程以托福聽力測驗練習為中心，並培養學生的基本和中階的聽力能力。此外，其他的聽力教材如電影、雜誌、電視新聞及與連音相關的教材入會使用於課堂中。口語練習及單字背誦亦搭配於課程中。　
	Objectives
	This course is centered on the listening practices of Toefl test and attempt to develop students' basic and intermediate listening abilities. Moreover, other listening materials will be used in class including movies, magazines, TV news and other textbook

	教材
	本課程採用互動式教學進行;老師協助學生建立聽力技巧;課程包括互動式聽力活動,發問相關問題,聽力理解評量(選項方式);課程提供與生活相關及真實性的題材為主
	Teaching Materials
	The interactive approach (skill)is used in the classroom.The teacher helps students build their listening strategies. The tasks include active listening, asking relevant questions, and checking for comprehension. Students are trained to enhance their listening comprehension through a variety of listening activities that include authentic as well as scripted material.

	成績評量方式
	平時成績占50%,包括出席20%,上課表現及學習態度,作業等項30%

期末考50%
	Grading
	Class attendance20%, in-class performance,homework,etc.,:30%;Final Exam:50%

	教師網頁
	

	教學內容
	本課程主要目的為加強學生的聽力能力,並鼓勵學生發展其個人之聽力技巧,讓學生掌控自己的聽力學習,因而增加聽力理解,本課程內容強調聽力技巧的教學及聽力訓練
	Syllabus
	This course aims to enhance students' listening skills,which is the foundation skill for all language development.The course also aims at encouraging students to develop their listening strategies for taking control of their own learning and for enhancing listening comprehension. Considerable emphasis is placed on the teaching and the training of listening skills.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

